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Abstract (en)
In the support of heating devices, e.g. of a grill heating element inside a baking oven, it has to be taken into consideration that very great
temperature variations from 20 DEG C to over 500 DEG C occur during pyrolytic self-cleaning operation, associated with considerable material
expansions and great forces at the connection points between heating element and baking oven. For microwave operation, it is important that there
are no leaks at the fastening points and that none arise as a result of temperature loading. According to the invention, there is provided as fastening
element a bolt which extends through the oven wall and which is on the one hand supported on the metal outside of the oven wall and on which
on the other hand, inside the baking oven, a bearing element for the heating device and a bracing element are secured, which bracing element is
braced with the bolt in a contacting manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei der Halterung von Heizeinrichtungen, z.B. eines Grillheizkörpers innerhalb eines Backofens, ist zu berücksichtigen, daß sehr starke
Temperaturschwankungen von 20<o> C bis über 500<o> C bei pyrolytischem Selbstreinigungsbetrieb auftreten, verbunden mit erheblichen
Materialausdehnungen und starken Kräften an den Verbindungsstellen zwischen Heizelement und Backofen. Für Mikrowellenbetrieb ist von
Bedeutung, daß an den Befestigungsstellen keinerlei Lecköffnungen vorhanden sind oder infolge der Temperaturbelastung auftreten. Gemäß der
Erfindung ist als Befestigungselement ein die Ofenwand durchragender Bolzen vorgesehen, der sich einerseits an der metallischen Außenseite der
Ofenwand abstützt und an dem andererseits im Inneren des Backofens ein Tragelement für die Heizeinrichtung und ein Spreizelement verspannt ist,
welches Spreizelement sich mit dem Bolzen kontaktierend verspreizt. <IMAGE>
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